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„Když jsi zdravotní sestra a doma máš manžela na mateřské dovolené, rychle pochopíš, že práce
není omluvenka z rodinného života. Nejsem si jistá, jestli se mi podaří skloubit práci a rodinu. Je
to trochu fičák…“

Kamarádka Mery, Míša Kratochvílová, se po letech života v Německu stěhuje zpátky na Rubavu.
Manžel Martin (Petr Vaněk) přišel o práci trenéra biatlonu, půlroční syn Olík přišel neplánovaně
a šestnáctiletá dceraAndy (Amélie Pokorná) přišla s tím, že by se kromě biatlonu, otci a úspěchům
navzdory, ráda věnovala i jiným oblastem, třeba klukům.AMíša vlivem okolností přichází na to, že
nejlíp udělá, když se do práce vrátí ona. Zvládne skloubit náročnou práci na urgentu s rodinou ve
složení manžel na mateřské, dcera v pubertě a syn v plenkách?

„Když jsi zdravotní sestra, odstěhuješ se od rodičů a nastoupíš do své první práce, ale tam narazíš
na pár lidí, které bys nejraději nepotkala. Asi jsem měla o práci na urgentu naivní představu. No,
tak se budu muset poprat s realitou…“

Do rubavské nemocnice nastupuje zdravotní sestřička Katka Kinská hned po škole. Je nezkušená,
ale natěšená a motivovaná dělat svoji práci, jak nejlépe dovede. Její mladická naivita brzy narazí
na tvrdou realitu. Tedy na Matyho (David Gránský), kterého zná už od dětství. Vždycky k němu
vzhlížela, ale už nejsou děti, i když Maty se k ní tak stále chová. Mezi jejich rodinami to navíc vře.
To, že má Katka pracovat s Matym, nese těžce její matka Ivana (Daniela Šinkorová), přičemž otec
Radek (Martin Preiss) se snaží být oporou oběma svým ženám. Katku nakonec čeká odhalení
velkého rodinného tajemství, které změní všechno.

„Když jsi zdravotní sestra, protože jsi přerušil medicínu a žiješ s babičkou, bývalou kriminalistkou…
Práce nebude problém, to se zvládne, babička bude problém!“

Práce zdravotní sestry nebo, chcete-li, zdravotního bratra v Nemocnici Rubava je pro Lukáše
Hartmana trochu z nouze ctnost. Studoval medicínu, ale po tragickém úmrtí obou rodičů musel
vyřešit existenční otázku a rychle se postavit navlastní nohy.Toale není tak těžké jakovyrovnat se
s pocitem viny. Auto, které řídil unavený otec, měl původně řídit on sám. Oporu i protihráče má ve
své babičce Nadě (Daniela Kolářová). Bývalá elitní kriminalistka už sice není nejmladší, ale odmítá
se smířit s životem ve výslužbě, stejně jako s tím, že smrt jejího syna byla nešťastná náhoda…

„Když jsi zdravotní sestra, miluješ svoji práci a po všech citových karambolech konečně najdeš
toho pravého, ale zničehonic se objeví někdo, na koho se celou dobu snažíš zapomenout. Myslela
jsem si, že nejvíc ze všeho chci klid a zázemí, ale asi se sama v sobě pletu…“

Ve chvíli, kdy si vrchní sestra Mery Černá myslí, že našla ve svém životě klid, se ukáže, jak moc
se mýlila. Čeká ji období velkých životních rozhodnutí, která těžko vzít zpět. Promění se zásnuby
s Michalem Tomáškem (Saša Rašilov) v pohádkovou svatbu? A co se stane, až se v životě Mery
zase objeví David (MarekNěmec), její bývalá láska?

Míša
(AdélaGondíková)

Katka
(Natálie Halouzková)

Lukáš
(Jan Nedbal)

Mery
(Sabina Laurinová)

zítra 2015
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„Stát měl vsadit
na soudnost lidí“
Roušky. Symbol strachu, tvrdí v rozhovoru bývalý šéf Fondu národního majetku
Roman Češka. Václav Klaus. Jak by se v této situaci chovala jeho vláda? STRANA 4

Matragi je
v síni slávy
Skleněný model šatů návr-
hářky Blanky Matragi uved-
lo včera do své síně slávy
Muzeum rekordů a kurio-
zit. Černobílý model v reál-
né velikosti inspirovaný
stylem op-art vystavuje
Matragi na své výstavě
šatů v pražském Obecním
domě. Návrhářka, která se
vyučila brusičkou skla
a v roce 1974 odmaturova-
la na Střední uměleckoprů-
myslové škole sklářské
v Železném Brodě, žije
a pracuje od 80. let v Liba-
nonu. Je dvorní návrhář-
kou žen z rodin králů,
emírů a šejchů. Pro ně na-
vrhuje originální večerní
toalety i svatební šaty. Zá-
roveň tvoří autorské kolek-
ce. Kromě módní tvorby se
Matragi věnuje právě
i designu skla, porcelánu
nebo šperků. ČTK
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Soud v Praze zrušil dnešní
hlavní líčení s mužem, který
podle obžaloby chválil svými

facebookovými příspěvky te-
roristický útok Anderse Brei-
vika v Norsku. Muž totiž ze-

mřel. Senát rozhodne o zasta-
vení trestního stíhání. Muži
hrozilo za podporu a propaga-

ci terorismu pět až 15 let věze-
ní. Pravicový extremista Brei-
vik v roce 2011 spáchal sérii

teroristických útoků v nor-
skémOslu a na ostrově Utoya.
Tam zastřelil 77 lidí. ČTK

Vyšetřování kauzy
Čapí hnízdo, ve
které čelí premiér
Andrej Babiš
obvinění z dotační-
ho podvodu, se
opět protáhne.

Kriminalisté požádali v sou-
vislosti s vyšetřováním v kau-
ze Čapí hnízdo o právní po-
moc v zahraničí. Dosud měli
detektivové čas na uzavření
případu do konce srpna, lhů-
ta se jim prodlužovala už
dřív. Informují o tom servery
SeznamZpravy.cz a iROZ-
HLAS.cz. „Úkony budou pro-
dlouženy zcela jistě, neboť
jsou vyžádány právní pomoci
v zahraničí, které dosud neby-
ly provedeny,“ uvedlo pro
iROZHLAS.cz Městské státní
zastupitelství v Praze. „Jejich
doručení tak nejsme schopni
odhadnout přesně. Předpo-

kládáme, že k tomu dojde bě-
hempodzimu. Bez nich nelze
věc ze strany policie ani naší
skončit,“ doplnilo. O jaké
úkony jde, pražští žalobci ne-
upřesnili.
Server SeznamZpravy na-

psal, že v září mají vyšetřova-
telé v plánu v zahraničí vý-
slech svědků. Současně má
podle serveru vzniknout ana-
lýza vztahů koncernu Agro-
fert, který premiér kvůli zá-
konu o střetu zájmů vložil do
svěřenských fondů.
Analýza má zjistit, zda

v době získání evropské dota-
ce na výstavbu rekreačního
a konferenčního areálu Čapí
hnízdo byl ve skupině Agro-
fert nějaký jiný podnik, který
takzvaně působil na stejném
trhu, napsal server Se-
znamZpravy. Jinými slovy –
policie tím vlastně hledá dru-
hé Čapí hnízdo. Tato analýza
jí má pomoci k tomu, aby
mohla dospět k závěru, zda
přidělení dotace bylo opráv-
něné.Může jít o hotel, středis-

ko pro pořádání kongresů
nebo třeba ubytovací zaříze-
ní. Server už dřív uvedl, že
stejné služby jako komplex
Čapí hnízdo poskytoval

v době přidělení dotace napří-
klad Agrofertem vlastněný
Penzion Lovochemie v Krko-
noších, koncern ho ale sám
neprovozuje. ČTK

Nová škola
Střední škola Zeměděl-
ská akademie a Gymná-
zium v Hořicích na Jičín-
sku hodlá obnovit výuku
jezdeckého sportu a zlep-
šit výuku chovu koní. Spo-
lupracovat na tom bude
s jezdeckým oddílem
Tělovýchovné jednoty Ho-
řice, který poskytne své
koně. Na snímku je stu-
dentka druhého ročníku
ve stáji na školním statku
v Hořicích. ČTK

Státní zástupce Jaroslav Šaroch
před rokem zastavil v kauze
stíhání obviněných.

● Nejvyšší státní zástupce Pavel
Zeman po přezkumu obnovil
loni v prosinci stíhání Babiše
a jeho někdejší poradkyně
Jany Mayerové, podle něj bylo
řízení zastaveno nezákonně
a předčasně. Uvedl, že stíhání
Babišových blízkých bylo
definitivně zastaveno.

● Zeman uvedl, že je nutné
důkladněji vyhodnotit evrop-
skou legislativu, stejně jako
otázku zavinění Babiše
a Mayerové, která žádost
o dotaci pro Farmu Čapí
hnízdo podepsala.

● Společnost Farma Čapí
hnízdo původně patřila hol-
dingu Agrofert. V prosinci
2007 se přeměnila na společ-
nost s akciemi na majitele
a později získala 50miliono-
vou dotaci pro malé a střední
podniky, na niž by jako sou-
část Agrofertu neměla nárok.

● Po několika letech se firma
pod Agrofert vrátila. Kauza
začala před čtyřmi lety. Teh-
dejší ministr financí Babiš
tvrdil, že v době, kdy dotaci
Čapí hnízdo dostalo, patřilo
jeho dětem a bratrovi jeho
tehdejší partnerky Moniky.
Agrofert je od února 2017
ve svěřenských fondech.

Kauza Čapí hnízdo.
Policie žádá o pomoc

Zeman po operaci
Prezident Miloš Zeman se
cítí po operaci zlomené
ruky velmi dobře a rekon-
valescence pokračuje bez
problémů. Uvedl to jeho
mluvčí Jiří Ovčáček. Prezi-

dent podle něj neuvažuje
o změně pracovního pro-
gramu. V pondělí by podle
původního plánu měl jet
na návštěvu Jihomoravské-
ho kraje. Zeman je v ne-
mocnici od úterý poté, co
si zlomil pravou paži.

Další nemocní
Laboratoře odhalily ve
středu 399 případů náka-
zy covidem-19. Dosud se
nakazilo 22 951 lidí. Těch,
kteří zemřeli v souvislosti
s koronavirem, je 418. ČTK

inzerce

Michaela
ToMešová

jako holčička, ale
na třicítku se
opravdddu těěěšššííím.

každý pátek ZDaRMa
TÝDeNÍK

Říkají, že vypadám

PRávě
vycháZÍ

Ubytování s bohatou polopenzí a 1x aperitivem
1x lékařské vyšetření + 12x procedura
Denně vstup do bazénu, vířivky, fitness studia
Vánoční a Silvestrovské pobyty od 6 nocí
za akční ceny!

8 DNÍ = 7 NOCÍ V MARIÁNSKÝCH LÁZNÍCH - HOTEL RICHARD****
EXKLUZIVNÍ LÉČEBNĚ-REHABILITAČNÍ POBYT

REZERVACE TEL: 354 696 111 – EMAIL: recepce@hotelrichard.com

27.09. – 31.10.2020
9.900,- Kč osoba ve 2-lůžkovém pokoji
10.900,- Kč 1-lůžkový pokoj

01.11. – 19.12.2020
8.900,- Kč osoba ve 2-lůžkovém pokoji
9.900,- Kč 1-lůžkový pokoj

14.550,- Kč = sleva 4.650,- Kč = cca. 32 %

14.550,- Kč = sleva 5.650,- Kč = cca. 39 %

Dotační podvod?

Krátce

Fandil teroristovi. Muž k soudu nepůjde, zemřel
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Češi rozdávali
známky. Nejhůře
dopadla doprava.

Každoroční známkování mi-
nisterstev provádí Centrum
pro výzkum veřejného míně-
ní. Průzkumu se účastnilo
972 lidí starších 15 let. Lidé
známkovali jednotlivá minis-
terstva, vládu jako celek
nebo Kancelář prezidenta.
K dispozici měli stupnici 1 až
5 jako ve škole, k tomumohli
zvolit i možnost nevím. Nej-
lepší průměrnou známku od
lidí dostalo ministerstvo kul-
tury vedené Lubomírem Zao-
rálkem a ministerstvo obra-
ny, kterému šéfuje Lubomír
Metnar. Nad průměrnou troj-
kou se v hodnocení udrželo
iministerstvo vnitra, zahrani-
čí, životního prostředí a zdra-
votnictví. Ministerstvo zdra-
votnictví, v jehož čele stojí

Adam Vojtěch, přitom dosta-
lo největší podíl jedniček ze
všech resortů, a to od deseti
procent dotázaných. Vyslou-
žilo si ale také vysoký podíl
čtyřek a pětek, což srazilo
průměr výsledné známky. Na
druhém konci žebříčku je
kromě ministerstva dopravy,
které teprve půl roku vede Ka-

rel Havlíček, i Kancelář prezi-
dentaMiloše Zemana aminis-
terstvo financí, které vede
Alena Schillerová.
Z podrobnějších výsledků

vyšlo najevo, že lidé, kteří dů-
věřují vládě jako celku, hod-
notí ve většině případů vý-
znamně příznivěji i jednotli-
vé úřady. iDNES.cz

Mladíky podpálený kostel už stojí
Tesaři dokončují hrubou stavbu repliky dřevěného kostela v Gutech.
S pomocí jeřábu nainstalovali zvonovou stolici. Ta je součástí věže koste-
la a ponese zvony. Kostel ze 16. století shořel před třemi lety. Oheň
úmyslně založili tři mladíci. Práce budou pokračovat instalací oken
a dveří a pak v interiéru kostela. Hotov by měl být do května příštího
roku, první bohoslužba by se tam měla konat 23. května. Mladíci dostali
3,5 roku, osm a devět let ve vězení. ČTK

Pojede se kolemMariánských Lázní. ČTK

Mariánské Lázně
si oddechnou
Stavba silničního obchva-
tu Mariánských Lázní se
blíží ke konci. Karlovar-
ský kraj ji chce mít hoto-
vou do konce letošního
roku. Veškerá nákladní
doprava, která jede smě-
rem od Bečova, Teplé
nebo od Toužimi, se Ma-
riánským Lázním vyhne
a nebude nucena jezdit
přes centrum Marián-
ských Lázní. A také výjezd

z Mariánských Lázní, ať
už na Plzeň, na dálnici
D5, nebo na Cheb, bude
daleko jednodušší. Podle
odhadů by měl obchvat
snížit počet aut, která za-
tím jezdí přes střed měs-
ta, asi o třetinu.

Benzin zlevňuje
Pohonné hmoty v týdnu
mírně zlevnily. Průměrná
cena benzinu Natural 95
činí 27,94 koruny za litr.
Nafta zlevnila na
27,39 koruny za litr. ČTK

A jak výsledky konkrétně
dopadly?

● Ministerstvo kultury 2,82
obrany 2,84
vnitra 2,88

zahraničních věcí 2,89
životního prostředí 2,95

zdravotnictví 2,98
školství a mládeže 3,01

spravedlnosti 3,01
pro místní rozvoj 3,03

práce a sociálních věcí 3,05
průmyslu a obchodu 3,07

zemědělství 3,09

Úřad vlády 3,12
ministerstvo financí 3,25
Kancelář prezidenta 3,30
ministerstvo dopravy 3,49

● „Z dlouhodobého hlediska
můžeme konstatovat, že mi-
nisterstvo vnitra a minister-
stvo spravedlnosti jsou obča-
ny České republiky v součas-
nosti vnímány nejpozitivněji
za celé sledované období,“
píše v tiskové zprávě Naděžda
Čadová z Centra pro výzkum
veřejného mínění.

KrátceVysvědčení pro
ministerstva

Známky pro resorty
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V letech 1994 až 1998 řídil
Fond národního majetku. Ro-
manČeška patří k ostrým kri-
tikům rouškových opatření
a totálního zastavení chodu
státu a ekonomiky během
epidemie koronaviru.

Co takhle nějaký povede-
ný vtip o rouškách?
Neznám. Roušky ale rád ne-

mám a hovořím o nich vý-
hradně negativně.

Vybavíte si nějaké absurdi-
ty ohledně roušek?
Jistě. Když jsem potkával

osamocené sportovce v příro-
dě s rouškou. Nebo traktoris-
ty v širých lánech zavřené
v kabině traktoru, samozřej-
mě s rouškou. Také bylo zají-
mavé pozorovat, jak to v ně-
kterých lidech vyvolávalo po-
třebu, mírně řečeno, hlásit
porušování plošného nošení
roušek a jiných zákazů. U nás
ve vesnici po celou dobu hos-
poda fungovala, nikdo se ne-
nakazil, nebo alespoň viditel-
ně neonemocněl. Nikdo to
ale nikde neudal. Ve vedlejší
vsi si udělali hasiči posezení
v hasičárně a někdo je hned
nahlásil. Takže se scházeli
u lesa, kam si nosili pivo.

V květnu jste řekl, že nám
roušky zatemnily mozek.
Trváte na tom i nyní?
Tehdy stoprocentně. Teď

jsem rád, že zvítězil rozum
a roušky opět společnost ne-
ovládly. Pro mě jsou symbo-
lem strachu. Ten strach spo-
lečnosti neprospívá a je na-
prosto neadekvátní.

Proč je neadekvátní?
Když se na to podíváte s od-

stupem, tak se zase nic tak
strašného nestalo. Zvýšil se
sice počet nakažených, ale ne-
jedná se o dramatické číslo.
Počet nakažených je stále
menší než počet měst a obcí
v celém Česku. Pořád je situa-
ce taková, že na to lidé neumí-
rají. Jsem rád, že se teď už při-
jímají racionální opatření. Po-
dobně jako během epidemie
uzavřeli do karantény Litovel
a Uničov. To bylo uzavření
jedné konkrétní oblasti. Ale
umrtvit kvůli tomu celou
zemi?

To vás iritovalo?
Na těch všech opatřeních

mi vadilo, že byla plošná.
Strach pak působil tak, že
lidé nakonec přestali roušky
používat v prostředích a situa-
cích, kde jejich nošení bylo
adekvátní. Kdyby byla opatře-
ní i ohledně roušek selektiv-

ní, lidé by asi sami vnímali,
že se nacházejí v rizikovém
prostředí, a sami si ji nasadi-
li. Takhle se jen báli.

Nosíte roušku, když jste
v Praze v metru?
Zrovna před chvílí jsem si

až ve vagonu uvědomil, že ji
nemám. Naštěstí jsem něja-
kou našel v aktovce a nasadil
si ji. Došlo mi přitom, jak ne-
smyslně se při tom chováme
a že ji používáme tak, jak
před tím odborníci varují.
Roušku nandáme, sundáme
a dáme zmuchlanou do
kapsy, pak zase vyndáme,
když máme pocit, že by nás
někdo práskl, že ji nemáme.
V mezičase tak máme u sebe
neustále všechno, co by měla
rouška zachytit.

Doma jste roušky nešili?
Nešili. Dokonce jsem od ka-

maráda dostal celou sadu,
a dokonce respirátory, ale po-
kud si vzpomínám, použili
jsme jednu nebo dvě.

Zvenčí se vždycky snadno
kritizuje. Co byste udělal
vy, kdybyste seděl v sou-
časné vládě?
Jsem si vědom toho, že to,

co vláda přijala, to, co přijaly
hygienické stanice, je pohodl-
né. Nevyžaduje to nijak
zvlášť pracovitou vládu. Ploš-
ný zákaz je triviální a udělám
to od stolu. Dát si práci sledo-
vat, jak se to vyvíjí v jednotli-
vých oblastech, k tomu se do-
stali po mnoha měsících. Ko-
nečně zpřístupnili údaje o po-
čtech pro jednotlivé starosty.
Takhlemohli už dřív hygieni-

ci i radnice přijímat opatření
pro konkrétní situace. Rouš-
ky povinné nejsou, ale v obci
XY je vyšší výskyt viru, tam
roušky noste. Viz zmiňovaná
Litovel a Uničov.

Sám jste působil ve vyso-
kých funkcích. Jak by teh-
dy epidemii řešila vláda
Václava Klause?
No, tak to je otázka! Ne-

vím. Klaus by byl obezřetněj-
ší v zavírání ekonomiky, pro-
tože je ekonom. Protože zná
hodnotu peněz.

Babiš ji ale zná taky.
Ne, Babiš není ekonom.

Zná hodnotu peněz ve vzta-
hu k vlastní kapse. Veřejné
peníze vydává s lehkostí, kte-
rá je u podnikatele naprosto
překvapivá. Slíbil, že bude
jako manažer řídit republiku
jako firmu. Ale nedělá to.
Vlastně se zpronevěřil svému
slibu. Ve vlastní firmě by ni-
kdy neudělal to, co udělal
v této zemi.

Klaus by půlbilionovou se-
kyru neudělal?
Myslím, že by o tom velice

výrazně přemýšlel. Tak jako
se nenechal zpanikařit zprá-
vami o globálním oteplování,
tak by mnohem obezřetněji
přijímal informace o pande-
mii. Asi by se na začátku vy-
mezil proti použití pojmu
pandemie. Protože by upozor-
ňoval na to, jaká byla čísla
u nemocí, které se dříve ozna-
čovaly za pandemie. Je třeba
šokující, že jsme hovořili
o pandemii prasečí chřipky.
Celosvětově na to zemřelo

dvě stě tisíc lidí. Na SARS ze-
mřelo 770 lidí a naMERS 850.
Na covid-19 dejme tomu ko-
lem 400 tisíc, ale pořád to ne-
vybočuje z absolutního nor-
málu. Ročně na celé země-
kouli zemře patnáct milionů
na infekční choroby. Klaus by
si tyto věci uvědomoval v sou-
vislostech. Že když měl covid
na svědomí v jednu chvíli de-
set nebo sto tisíc obětí a zača-
la celosvětová panika, tak by
to, myslím, nechápal jako
něco, co ohrožuje celou civili-
zaci a kvůli čemumáme civili-
zaci ohrozit i my.

Jenže se spustila celosvěto-
vá lavina. To bych asi Babi-
šovi nepřipisoval.
Já mu to ani nevyčítám. Co

mu vyčítám, že se k tomu při-
dal a mával praporem v první
lajně. Byla to horečka, která
běžela světem kolem dokola.
Klaus by se této horečce doká-
zal postavit lépe. Asi by si víc
uvědomil, kolik to bude stát.
Protože je makroekonom
a dokáže si spočítat, že když
zavřu třetinu ekonomiky,
projeví se to v řádech stovek
miliard. Hovorům o viru se
člověk nevyhne, a když se do
nějakých debat dostanu, na-
učil jsem se pokládat lidem
otázku: Co si představíte pod
číslem 500 miliard? Všichni
odpovídají, že si to neumějí
představit. Vy víte, jaké jsou
roční výdaje státu na zdravot-
nictví?

Vím. Jedná se o tři sta dva-
cet miliard korun.
A my jsme na covid reago-

vali způsobem, který nás stál

jeden a půl ročních nákladů
na veškerou zdravotní péči.
To je neadekvátní a Klaus by
si to, myslím, uvědomil. Hle-
dal by cesty jak na to reago-
vat a byl bymnohem selektiv-
nější.

Máte stejné názory
i v rodině?
Nejsme jednotní. Napří-

klad moje sestra je ráda, že ji
Babiš ochránil. Mám i kama-
rády se stejným pohledem,
že je ochránil Babiš. A ne-
jsem schopen je přesvědčit,
že je vlastně neochránil, pro-
tože jim nic extra nehrozilo.
Že kdyby stát chtěl stejných
půl miliardy korun systema-
ticky věnovat na opatření,
která budou prodlužovat ži-
vot, prodloužímnohemvíc ži-
votů a na mnohem delší
dobu. Jenže politici tak neuva-
žují.

Jak tedy uvažují?
Neznám žádnou kampaň,

kdy by politik vystoupil: Vol-
te mě, protože já vám pro-
dloužím život. Budu to dávat
cíleně na takovou péči, která
k tomu povede. Až teď se
nám zdá, že jsme ohrožení,
a někdo přijde a řekne: Já vás
všechny zachráním a bude to
stát hrozně peněz.My si nedá-
me dohromady relace, kolik
je nakažených, jak nakaže-
ných, kolik je mrtvých a ne-
promítneme si do toho výda-
je, na kolik nás to při tako-
vých částkách doopravdy při-
jde. Lidé si to ale už začínají
uvědomovat, že je to nepři-
měřené. Začínají reptat. Oni
reptali už v polovině března,
ale až teď se z toho stal main-
stream. Proto si teď už politi-
ci netroufnou udělat celoploš-
ný zářez do politiky.

Jaké k tomumají podle
vás důvody?
Mají dva. Jednak by to lidé

už neakceptovali a jednak už
i Babiš ví, že si to ekonomic-
ky nemůže dovolit. Země by
už dalších pět set miliard ne-
vstřebala.

Roušky ale zůstávají.
Jsou blbý symbol, ale já

s nimi problém nemám. Ne-
kritizuji jejich nošení, ale to,
že to bylo plošné a rozkazem.
Stát mohl víc vsadit na soud-
nost lidí. A ne že když jim to
nedáme befelem, tak se bu-
dou chovat nezodpovědně.
I když to bylo dané befelem,
stejně se někteří chovali bez-
ohledně. Zodpovědnost si
prostě rozkazem nevynutí-
te. PAVEL HRABICA

Roman Češka řídil v devadesátých letech Fond národního majetku. MAFRA

Roman Češka: Roušky jsou
pro mě symbolem strachu



4,1%
ROČNÍ ÚROK

ZAJIŠTĚNÉ DLUHOPISY
ZÁSTAVNÍM PRÁVEM K NEMOVITOSTEM

PROPAGAČNÍ SDĚLENÍ

Upsání a koupě dluhopisů
Nejprve uzavřete smlouvu o upsání a koupi dluhopisů, poté uhradíte
emisní kurz upsaných dluhopisů, a to bud‘ převodem na účet, který
je ve smlouvě uveden, nebo v hotovosti (hotovost pouze do ekvi-
valentu 270 000 Kč), a následně Vám budou předány dluhopisy.
Dluhopisy mohou být také zaslány poštou jako pojištěná cenná
zásilka. Smlouvu o upsání dluhopisů je možno uzavřít přímo v sídle
společnosti e-Finance v Brně na ulici Bratislavská 234/52, korespon-
denční formou nebo po vyplnění objednávkového formuláře na adrese
www.e-finance.eu/zajistene-dluhopisy.

Schválení ČNB
Základní prospekt dluhopisů schválila Česká národní banka jako
příslušný orgán podle nařízení (EU) 2017/1129.

Česká národní banka schvaluje tento prospekt pouze z hlediska toho,
že splňuje normy týkající se úplnosti, srozumitelnosti a soudržnosti,
které ukládá nařízení (EU) 2017/1129. Toto schválení by se nemělo
chápat jako potvrzení kvality cenných papírů, které jsou předmětem
tohoto prospektu. Investoři by měli provést své vlastní posouzení
vhodnosti investování do těchto cenných papírů.

Konečné podmínky a prospekt dluhopisů schválený ČNB naleznete na www.e-finance.cz/dluhopisy-informace.
Objednání dluhopisů: www.e-finance.eu nebo +420 515 555 555

e-Finance CZ, a.s., člen realitní investiční skupiny
e-Finance, a.s. uvádí na trh dluhopisy zajištěné zástav-
ním právem na celém exluzivním areálu zámku Račice
čítající pozemky o výměře přes 50 000 m2, nemovitostech
a samotném zámku Račice.
Celková výše upsaných dluhopisů nepřesáhne hodnotu
zastavovaných nemovitostí dle znaleckého posudku, uveřej-
něného na adresewww.e-finance.eu/zajistene-dluhopisy.

Investice od 50 000 Kč
Pětileté dluhopisy
Roční úrok 4,1%po celou dobu investice
Úrok vyplácený jednou ročně
Možnost předčasného splacení

Zastavovaný areál zámku Račice v rámci dluhopisového programu e-Finance CZ, první tranše s ročním úrokem 4,1 %.
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Osmapadesátiletý
generální ředitel
rezignoval, neboť
se podle něj prud-
ce změnilo politic-
ké prostředí.

Šéf aplikace pro sdílení krát-
kých videí TikTok Kevin
Mayer odchází po necelých
třechměsících z funkce. K re-
zignaci se rozhodl v době,
kdy aplikaci hrozí zákaz pro-
vozu v USA.
Aplikaci TikTok provozuje

čínská společnost ByteDance.
Americký prezident Donald
Trump tento měsíc firmě na-
řídil, aby aktivity TikToku
v USA do 90 dní prodala. Po-
kud se tak nestane, chce je za-
kázat. Trump tažení proti Tik-
Toku zdůvodňuje obavami,
že čínské vlastnictví firmy
představuje riziko pro národ-
ní bezpečnost, protože čín-
ská vláda tak podle něj může
získávat informace o americ-
kých občanech.

Mayer v dopise zaměstnan-
cům uvedl, že se rozhodl re-
zignovat poté, co se politické
prostředí prudce změnilo. Do
čela TikToku se postavil za-
čátkem letošního června,
předtím působil v americké
mediální a filmové společnos-
ti Walt Disney.
Zakladatel a šéf společnost

ByteDance Čang I-ming v ji-
ném dopisu uvedl, že firma

se snaží rychle vyřešit problé-
my, kterým v současnosti
čelí. TikTok již začátkem týd-
ne kvůli postupu Spojených
států podal žalobu na
Trumpa, americké minister-
stvo obchodu a šéfa resortu
Wilbura Rosse.
Firma ByteDance nyní rov-

něž jedná o prodeji aktivit
TikToku v USA americké soft-
warové firmě Microsoft.

Společnost ByteDance kou-
pila v roce 2017 firmu Musi-
cal.ly a spojila ji s aplikací Tik-
Tok. Ta se díky tomu stala prv-
ní čínskou aplikací, které se
podařilo prosadit v USA. Tik-
Tok má v USA 100 milionů
uživatelů. ByteDance se díky
komerčnímu úspěchu aplika-
ce stala jedním z hrstky sku-
tečných globálních čínských
konglomerátů. ČTK a MET

Oblíbená aplikace Kevin Mayer dříve působil ve společnosti Walt Disney. AP

Laura ničí
Louisianu
Hurikán Laura zasáhl jih stá-
tu Louisiana. Živel způsobil
bleskové povodně, pobřež-
ní oblasti zaplavila vzedmu-
tá mořská voda. Jihový-
chodní část Louisiany bičují
vichr a déšť, desítky tisíc
lidí jsou bez proudu. Nej-
horší byla nyní podle televi-
ze CNN situace v okolí měs-
ta Cameronu, které leží asi
50 kilometrů východně od
hranice státu s Texasem.
Byla sice nařízena evakua-
ce asi 580 tisíc lidí z pobřež-
ních oblastí, na které se
Laura hnala, úřady ale mají
informace přinejmenším
o zhruba 150, kteří výzev
neuposlechli. Někteří
z nich už totiž začali volat
o pomoc. Lauru doprovází
vichr o rychlosti 240 kilome-
trů v hodině. 3x AP

Třiadvacetiletá česká turistka
se vydala v úterý na túru do
hor u obce St. Nikolai im Sölk-
tal na severu spolkové země
Štýrsko. S osmadvacetiletým
partnerem a dvěma psy vyra-
zila přes jezero Kaltenbach-
see směrem k vrcholu De-
neck. Na cestě se chtěla vyfo-
tografovat. Při pózování ale
uklouzla na strmé skále a zří-
tila se do hloubky asi 150met-
rů. Těžkým zraněním na mís-
tě podlehla. Její tělo vyprostil
až policejní vrtulník. Ve stře-
du museli záchranáři pomá-
hat v rakouských Alpách
také čtyřiašedesátiletému Slo-
vákovi, který se zřítil do le-
dovcové trhliny. Muž s devíti
dalšími dobře vybavenými
sportovci zdolal vrchol Dach-
steinu. Při sestupu se tři z ho-
rolezců, kteří k sobě byli svá-
zaní lanem, pokusili přesko-
čit jednu z trhlin v ledovci.
Prostřední z nich přitom
uklouzl, čímž vyvedl z rovno-
váhy muže za sebou. Slovák
se poté zřítil do trhliny. Muž
utrpěl těžké zranění nohy,
jeho známým se jej ale z trhli-
ny podařilo vyprostit. Přivola-
ný vrtulník nemohl kvůli sil-
nému větru muže vyzved-
nout, do údolí jej tak museli
na nosítkách snést horští zá-
chranáři. Helikoptéra jej ná-
sledně převezla do nemocni-
ce ve Schladmingu. ČTK

Chovatele
roztrhaly lvice
Osmašedesátiletého jiho-
afrického ochránce příro-
dy roztrhaly dvě bílé lvi-
ce, které choval ve svém
safari hotelu. Zvířata na
něj zaútočila, když s nimi
šel na obvyklou ranní pro-
cházku.

Bez roušky bude
hrozit pokuta
Za porušení povinnosti no-
sit roušku by mohla v Ně-
mecku hrozit pokuta
nejméně 50 eur. Vyplynu-
lo to ze schůzky kancléř-
ky Angely Merkelové
s premiéry jednotlivých
spolkových zemí.

Střelec dostal
doživotní trest
Soud na Novém Zélandu
poslal atentátníka
z Christchurche na doživo-
tí do vězení bez možnosti
podmíněného propuštění.
Loni Australan zastřelil je-
denapadesát muslim-
ských věřících. ČTK

Čínský TikTok v USA

Nárůst obliby TikToku vyvolal
mezi politiky v USA v čele
s prezidentem Trumpem oba-
vy z možného zneužití aplika-
ce čínskou vládou.

● 18. července – Volební štáb
prezidenta Donalda Trumpa
začal na platformách společ-
nosti Facebook šířit výzvy,
aby uživatelé podpořili peti-
ci za zákaz čínské mobilní
aplikace TikTok.

● 24. srpna – Deník The Wall
Street Journal na svém webu
napsal, že obavy americké
vlády z TikToku zažehl loni
na podzim šéf Facebooku
Mark Zuckerberg, když se
snažil zabránit větší regulaci
své firmy. Zuckerberg v pro-
jevu ke studentům George-
townské univerzity řekl, že
TikTok na rozdíl od Faceboo-
ku nectí svobodu slova. Uve-
dl také, že aplikace ohrožuje
americké hodnoty a techno-
logickou nadřazenost.

Číslo dne

44
Tolik miliard korun v přepoč-
tu činí ztráta britského výrob-
ce leteckých motorů Rolls-
-Royce Holdings v prvním po-
loletí kvůli koronavirové kri-
zi. Firma uvedla, že chce pro-
dat španělskou divizi ITP
Aero a další aktiva, aby získa-
la minimálně 2 miliardy liber.

Češka. Zabila
se pádem
ze skály

Krátce

Aplikaci TikTok opouští šéf
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Film Promlčeno
vstoupí do kin až
v únoru. Záběry
pořízené v ulicích
noční Prahy však
již nyní upravují
střihači.

„Kamera, akce a můžeme to-
čit.“ Tuhle větumohl z úst re-
žiséra Roberta Sedláčka sly-
šet každý, komu se poštěstilo
zúčastnit se natáčení krimi
thrilleru Promlčeno s Karlem
Rodenem v hlavní roli. Začát-
kem srpna se ho krátce v bu-
dově Českého rozhlasu zú-
častnil také deník Metro.
„Nyní probíhají postproduk-
ční práce. Na premiéru se

pak mohou diváci těšit začát-
kemúnora 2021,“ říká pro de-
ník Metro PR manažerka
mnoha českých filmů Nikol
Klevcovová.
Ústředním motivem sním-

ku, který se točil v ulicích
noční Prahy a v americkém
Malibu, jsou promlčené vraž-
dy. V hlavní roli se představí
kromě Rodena také herci
Igor Bareš, Vilma Cibulková,
Vladimír Kratina, Barbora
Bočková, Tomáš Břínek
(TMBK) či Eva Decastelo. Ta
měla na place ze zkušených
kolegů poměrně nahnáno.
„Karel Roden je pro mě je-

den z nejlepších českých her-
ců a zahrát si s ním je velkou
ctí. Doufám, že tam budumít
málo textu, protože předsta-
va, že něco zkazímpřed Rode-
nem, je promě smrtelná,“ ne-

chala se na place slyšet natě-
šená Eva Decastelo.
Podle tvůrců snímku všich-

ni herci na plátně vykreslí kri-
minální příběh postavený na
reálných základech. Zatímco
Roden většinu scén točil nej-
častěji v autě, jeho herecký
protipól Barbora Bočková
strávil většinu času před ka-
merou ve studiu rádia. Hosta
ve vysílání si zahrál také zná-
mý influencer Tomáš Břínek
(TMBK). Vladimír Kratina spo-
lu s Karlem Jirákem zase toči-
li hlavně na policejní stanici.
Vilma Cibulková s Denisou
Barešovou (známou třeba
z filmu Jan Palach) se předsta-
ví jako matka s dcerou, je-
jichž životy se rázem obrátí
vzhůru nohama. „Považuji
scénář k tomuto filmu za vel-
mi silnou látku, téma je totiž
nadmíru závažné a režisér Ro-
bert Sedláček je báječný. Ty-
hle tři aspekty mě inspirova-
ly k tomu, abych nabídku
okamžitě přijala,“ říká hereč-
ka Cibulková.
Práce režiséra Roberta Sed-

láčka není pro české diváky
neznámá. Kromě toho, že se
režisérsky podílel na sním-
cích jako Jan Palach (2018) či
výborném snímku Pravidla
lži (2006), má na svém kontě
také propadák v podobě vol-
ného pokračování filmu Dě-
dictví (2014). Jistou ruku měl
naopak u seriálů Sever
(2019), Život a doba soudce
A. K. (2014) nebo České stole-
tí (2014). FILIP JAROŠEVSKÝ

Děj filmu se odehrává jednoho
letního večera v rozhlasovém
studiu, v jedoucím automobilu
a v pražských ulicích.

● Radek se po dvaceti letech vra-
cí na pár hodin do Prahy, aby
zde nalezl jistou mladou ženu
a jednou provždy se vyrovnal

s minulostí. V pátrání po ne-
známé ženě mu pomáhá roz-
hlasová moderátorka Eva.

● Radkův příběh si exkluzivně
vymíní pro svou živě vysíla-
nou noční show. Netuší ale,
že se sama stane součástí po-
chmurného příběhu.

Promlčeno. O čem to bude?

Karel Roden v hlavní roli BONTONFILM

inzerce

TÝDENÍK právě v prodeji

jídlo jako jed
• Rozhovor s docentem Rajchlem,

vedoucím Ústavu konzervace potravin
• Jak správně zmrazovat maso a na co si dát pozor
• Triky šéfkuchaře, jak uchovávat ovoce a zeleninu

A navíc:
• Režisér Ondřej Sokol o citlivé duši a síle kamarádství
• Stylista Vaněk o oblékání slavných
• Zpověď českého atamana kozáků

Natěšená Decastelo
a Roden v autě

Cibulková má tajemství
Ve filmu Promlčeno bude Vilma Cibulková bojovat s dva-
cet let starým tajemstvím. Filmová a divadelní herečka se
i přes svůj herecký talent držela poslední léta poměrně
stranou. Své role si totiž podle vlastních slov pečlivě vybí-
rá. Ve snímku poprvé uvidíme na plátně také známého
karikaturistu Tomáše Břínka (TMBK). „Téma filmu je vel-
mi originální a současně důležité. Natáčení bylo natolik
náročné, že jsem během něj dokonce stihl vystřízlivět,“
říká Tomáš Břínek. BONTONFILM
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Z nevšedního spojení vzniklo
hudební album Jak moc mě
znáš, které vychází dnes. Jde
o debutmoderátorky a hereč-
ky Ivy Kubelkové, která si na-
psala všechny texty. O hudbu
se postaral známý kytarista
Michal Pavlíček. V rozhovoru
pro Metro nastínili proces
vzniku desky, ale mluvili
o škatulkách a předsudcích.

Jak jste se dali dohromady?
Kubelková: Když jsem se roz-

hodla, že bych ráda vytvořila
vlastní album, říkala jsme si,
koho bych si vysnila, že bymi
třeba dvě věci složil. A napadl
mě Michal, tak jsem ho oslo-
vila. Pro mě je to úžasný skla-
datel, který má široký záběr.
Všechny věci, které dělal, pro
měměly hloubku amagii. Vě-
děla jsem, že to bude nejen
muzikantsky skvěle odvede-
ná práce, ale že to bude mít
také emoci. Myslím, že Mi-
chal je mistr atmosféry. Na-
psala jsem mu a on odepsal,
že o tom bude přemýšlet.

Michale, co jste na tako-
vou nabídku říkal?
Pavlíček: Pro mě byla zvlášt-

ní. Znal jsem Ivu z mediální-

ho prostředí, ale neznal jsem
se s ní osobně. Poslala mi ale
odkazy, jak zpívá. Byly to ta-
kové jazzovější věci, ale líbil
se mi její projev. Po několika
měsících jsem jí poslal právě
jazzovější nahrávku, ale nevě-
děl jsem, do čeho půjdu. Není
to ideální, psát písničku na
dálku bez osobního poznání.
Zpětná vazba byla, že Iva na
to hned napsala text, který se
mi zalíbil. Řekl jsem si, že to
může být inspirativní žena,
a tak jsem napsal další píseň.
A znovu přišel pěkný text. Pů-
vodně jsme neplánovali, že
budu dělat celou desku, ale
najednou se mezi námi začal
odvíjet příběh poznávání
a pro mě to bylo dobrodruž-
ství, že jsem psal pro někoho,
koho jsem teprve postupně
poznával. Pak jsme se samo-
zřejmě spřátelili. Po roce
jsme desku natočili a další
rok jsme ji nechali u ledu. Po-
tom teprve vznikla finální po-
doba. Vždycky je dobré mít
odstup. Mezitím navíc začala
Iva zpívat v muzikálu a věno-
vat se zpěvu profesionálně.
Takže některé výrazy byly ve
druhé fázi ještě lepší. Ale ně-
které původní verze zase byly

syrové, takže jsme to produ-
centsky nakombinovali.

Ivo, v jakém časovém sle-
du byly lekce zpěvu, vystu-
pování v muzikálu Trhák
a příprava alba?
Kubelková: To se seběhlo ne-

nápadně, jako skoro všechno
v mém životě. Tak před čtyř-
mi lety jsem se vrátila soukro-
mě ke hře na klavír a k tomu
jsem si vzala hodiny zpěvu.
U nás kolem Lovosic jsem se
potkala s jazzovou kapelou
a začali jsme pro radost lokál-
ně vystupovat. Ale ono to asi
úplně nejde, abych dělala
něco potají. Rychle se to stalo
veřejnou věcí a začali si nás
zvát na různé akce. Byly to
jazzové covery, ale já chtěla
zpívat vlastní písničky. Tak
se zrodila myšlenka desky.

V několika textech jsou
konkrétní osobní myšlen-
ky směřované na muže...
Kubelková:Myslím, že všech-

ny vztahy jsou osobní. Ta des-
ka je pohled ženské duše. Pís-
ně jsou o tom, co my jako
ženy často prožíváme. Není
to nutně osobní. Asi všechny
ženy zažívaly nějaké zklamá-

ní a tomu muži, když se vrá-
til, žena měla potřebu říct,
jak se cítila, když byla zkla-
maná.Myslím, že se v tomna-
jde spousta lidí, a nejen žen.
Je tam i písnička Takmě hou-
pej, o tom, že je důležité neza-
pomínat na kontakt ve vzta-
hu. Někdy pohlazení nebo
drobné dotyky jsou schopné
vztah udržet, ale velmi často
se to z nich vytrácí. Texty
jsem dávala číst i partnerovi,
který je mou velkou oporou.
On je umělec, takže má pro
tyhle věci cit a často se stalo,
že ho něco napadlo, comi při-
šlo skvělé.

O vás je, Michale, známé,
že jste spolupracoval
s mnoha známými zpěvač-
kami. Jaké to bylo, když
jste slyšel Ivu jako nový ob-
jev a četl její texty?
Pavlíček: Ženy jsou okouzlu-

jící i tajemné bytosti a pro
umělce jsou velký zdroj inspi-
race. Ženský výrazový svět je
široký a má i jiné odstíny než
mužský. Vždycky jsem vedle
toho chlapského bigbítu rád
skládal pro zpěvačky. Iva mě
oslovila barvou hlasu, výra-
zem, ale především autentic-
kou výpovědí. Viděl jsem
ženu, která ví, co chce sdělit
světu, a umí to vyjádřit ve
svých textech. Je schopná dát
pocity do různých poloh. Je
tam něha, agresivita, ale
i nadsázka. To mě oslovilo.

Zmínili jste, že Iva psala
texty až na hotovou hud-
bu. Měla jste ale také
něco už v šuplíku?
Kubelková: Ne, v šuplíku

byly asi jenom dva texty. Ale
většina vznikla až z muziky.
Nandala jsem si sluchátka
a slyšela jsem písničku, která
ve mně vyvolávala emoce
a texty začaly plynout.

Ivo, budete si chtít zařadit
ke škatulkám, v nichž vás
mnoho lidí má, jako je mo-
delka, herečka amoderá-
torka, také roli zpěvačky?
Kubelková: Já tohle vůbec ne-

řeším. Všimla jsem si, že kaž-
dý mě vnímá podle toho, kde

mě zrovna vidí. Když třeba
moderuji nějaký pořad v tele-
vizi, lidémě vnímají jakomo-
derátorku. Jsou lidi, kteří mě
vidí jen občas v reklamě nebo
mě třeba vůbec neznají. Já
jsem na škatulky nikdy neby-
la. Sama se snažím si je u lidí
nedělat, protože to s sebou
nese předsudky, kterémi brá-
ní ve svobodném pohledu na
toho člověka. Anebo naopak
jemu, že nemůže dělat věci,
které by chtěl.
Pavlíček: Možná proto si vy-

brala mě, protože jsem skla-
datel, který se nedá snadno
zaškatulkovat.

A vy jste neměl Ivu v něja-
ké škatulce nebo nějaký
předsudek vůči ní?
Pavlíček: Já nejsem vmediál-

ním světě zas tak zběhlý. Vě-
děl jsem, že je moderátorka.
Líbila se mi jako herečka, ale
pro mě bylo podstatné, jak
zpívá, co z ní vyzařuje.
Kubelková:Ono hned pozná-

te, jakmoc je člověk předsud-
kem svazovaný. Jak já jsem
Michala poznala, takmyslím,
že je hlavně umělec. Jde mu
o samotnou věc a výsledek.
Celou dobu ke mně přistupo-
val bez jakéhokoli předsud-
ku. To je výraz jeho velikosti.
Je umělec hlavně srdcem, ne
hlavou, která spekuluje.
Pavlíček: To neznamená, že

člověk nezapochybuje. Když
vzniká písnička, někdy je to
úplně snadné a někdy se člo-
věk s něčím víc trápí a říká si,
jestli je to tak správně. Má to
různé fáze zrodu, ale na kon-
ci je něco, za čím si stojíme.
Kubelková: Přístupem, který

jsem popisovala, mi dal Mi-
chal obrovskou svobodu.
Když napíšete první texty
a někdo vám odpoví „To ses
zbláznila“, už bych neměla
odvahu psát dál. Ale když
máte dobrou odezvu od něko-
ho, kdo viděl textů už mraky,
dodá vám to sebevědomí.

Takže jste byla na začátku
připravena na odmítnutí?
Kubelková: U prvního mailu

určitě. Říkala jsem si, že mi
vůbec neodepíše.

Na světě je první klip k pís-
ni Až přijde čas. Uvidíme
vás společně i na pódiu?
Kubelková: To se stane, ale

nechci teď nic rychle hrotit.
Bude dobré, ať se posluchači
s deskou seznámí a najde si
spřízněné duše, které to cítí
podobně jako my. Potom se s
radostí setkáme s lidmi, kteří
desku slyšeli, ale určitě bude
skvělé hrát naživo. PUR

Práce - nabídka
• Společnost Bartoň a Partner
s.r.o. přijme Technika objektu,
požadujeme platné opráv. dle
vyhlášky 50/78S.Zkušenost s
technologií (vzduchotechni-
ka, topení, chlazení, MaR).
Možnost HPP i DPP. Oblast:
Praha 10. Nástup možný
ihned. Tel. kontakt: 734 154
896.224629

• Společnost Bartoň a Partner
s.r.o. přijme Pracovníka údrž-
by, praxe min. 2 roky. Vzdělá-
ní v oboru elektro výhodou.
Vhodné pro ID. Nástup ihned.
Možnost HPP i DPP. Oblast Pra-
ha 10. Tel. kontakt: 734 154
896224632

• AMBOSELI s.r.o. přijme za-
městnance na pozici řidič VZV
- 135 Kč/h čistého + prémie a
odměny. Možnost pravidel-
ných záloh a ubytování. Tel.
800100166.224498

• SEXNAMKA PRO NEZADANÉ!
Kontakty na ženy z Prahy! Piš SMS
ve tvaru 78MDN a text na 909 15 50

• Náruživá ženská Anna 51.
Svou životní bolest kompenzuji
v posteli. Nechci se svěřovat, ale
milovat! Pomůžeš mi? Zavolej
mi na 909 80 50 40 nebo můžeš
psát SMS na 909 15 45 s kódem
90TDX a tvůj text!

E.M.A. Europe sro, POBox 14, Praha 05, 110 05, tech. zaj.Materna,
od 18let,1sms/50Kč, 1min/80Kč včDPH,max. délkahovoru

15minut, www.ema.bz,www.platmobilem.cz

AUTOBUSEMDOMAĎARSKÝCHLÁZNÍ
Sárvár–Hotel Park Inn****
Termín: 20.9. –24.9. 2020

Cena: 8.890Kč/os., all inclusive
Zahrnuje: dopravu, 4x ubytování ve dvoulůžkovém
pokoji, stravování all inclusive, neomezený vstup

do termálních lázní, delegáta

KONTAKT: CK A.Ša s.r.o. Příbram,
tel.: 318 63 99 99 a 603 864 519,

po-pá 9.00 – 17.00 hod.,www.ckasa.eu

POJEĎTE SNÁMI

12.-19.09. a 19.-26.09.

Kubelková a Pavlíček ARCHIV

Cestování - nabídka

Intimní

Naši milíčtenáři,prosíme,do košenepatříme!

Naši milí čtenáři, prosíme, do koše nepatříme!

Kancelář řádkové inzerce: Václavské náměstí 1, palác koruna, Praha 1,
po-pá 8.30 -17.00 hod. Tel: 225 065 177, 178

Kubelková oslovila Pavlíčka:
Říkala jsem si, že mi neodepíše
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„Neseďte tam
jak namalovaní
a začněte fandit!“

JIŘÍ JANKOVSKÝ
FacebookPřeházejte písmena

a vyjdou vám slova.
Ta doplňte do
prázdného řádku
pod písmeny.

Počasí

Luštěnka

Vydává MAFRA, a. s., se sídlem Praha 5, Karla Engliše 519/11, PSČ: 150 00, IČ: 45313351. Tel.: 225 065 111. E-mail: dopisy@metro.cz; web: www.metro.cz.Redakce: Petr Holeček – šéfredaktor;
ŠimonMerta – zástupce šéfredaktora. Tištěný náklad ověřuje ABC ČR, člen IF ABC. Obchodní oddělení, e-mail: sales@metro.cz, inzerce@metro.cz, Brno, tel.: 516 202 521. Tisk: mafraprint – Praha

ČT1 ČT2 Nova ÓčkoPrima

16.10 To je vražda, napsala II
17.00 Cestománie
17.30 AZ-kvíz
18.00 Události v regionech
18.25 Kde domovmůj?
19.00 Události
19.56 Branky, body, vteřiny
20.10 Četnickéhumoresky (9/39)

Svatba. Krimiseriál (ČR, 2000)
21.20 Všechnopárty
22.15 Profesionálové
23.10 Případy

detektivaMurdocha XI
23.55 Po stopách hvězd
00.25 AZ-kvíz
00.50 Objektiv
01.25 Svět rekordů a kuriozit –

speciál
02.20 Dobré ráno

16.00 Národní parky
na západě USA

16.55 Krajiny sezonních
zázraků: Nová Anglie

17.50 Zázračná planeta:
Rybařící levharti

18.45 Večerníček
18.55 Cesty víry
19.20 Zeměpis světa:

Pláže a útesy
19.40 Postřehy odjinud
19.50 Zprávy v českém

znakovém jazyce
20.00 Podporujte

svého pistolníka!
Western (USA, 1971)

21.40 LonMcQ
Krimithriller (USA, 1974)

23.30 Jak se točil Most

15.55 Dr. House VIII (18)
17.00 Odpolední Televizní no-

viny, Sportovní noviny
17.25 Co na to Češi
18.25 Ulice (3880)
19.30 Televizní noviny, Spor-

tovní noviny, Počasí
20.20 Policie Modrava II (6)

Krimiseriál (ČR, 2017)
21.30 Dáma a Král (13)

Detektivní seriál (ČR, 2017)
22.50 Boeing 747 v ohrožení

Thriller (USA, 1996)
01.20 Odložené případy III (23)
02.20 Víkend
03.15 Co na to Češi
03.55 Ordinace

v růžové zahradě 2
04.55 Novashopping

15.50 Policie v akci
16.45 Krimi zprávy
17.00 Prostřeno!
18.10 Božské dorty odMarkéty
18.55 HLAVNÍ ZPRÁVY
19.55 SHOWTIME
20.05 Počasí
20.15 Polda III (3)

Krimiseriál (ČR, 2018)
21.30 Rudá volavka

Thriller (USA, 2018)
00.20 VražednáMallorca (9, 10)

Krimiseriál (VB, 2019)
02.10 Námořní vyšetřovací

služba VI (17)
03.10 Walker,

Texas Ranger IX (22)
04.10 Prostřeno!
05.40 Pohoda u krbu

06.00 Ranní fresh
09.00 Zpátečka
10.00 Óčko hity
11.00 Óčko trendy
12.30 Óčko hity
14.00 Top 3 Óčko Chart
14.15 Óčko hity
15.00 Face off
16.00 Óčko hity
19.00 Moje desítka
19.50 Óčko hity

Klipy nonstop
21.00 CZ & SK

České a slovenské klipy
nebo živá vystoupení

22.00 Party ride
Dance music pro všechny
na páteční mejdan

1.00 Óčko flirt

NAPADÁVÁSVTIPNÝ POPISEK?
Napište bublinu a reagujte na
sloupek na:www.facebook.com/
denikmetro FOTO: 2x AP

Napište svou bublinu

Teplotní rekordy: 7,7 °C (1874) 33,3 °C (1992) Bio:

DNES ZÍTRA NEDĚLE PONDĚLÍ

24/28 °C 21/25 °C 20/24 °C 17/21 °C

Sudoku

a Olomouc • Evidenční číslo MK ČR E 16400, ISSN 1211 - 7811. Distribuci zajišťuje PNS, a. s. Vychází denně v pracovních dnech. © MAFRA, a. s., 2020 nebo uvedení dodavatelé obsahu. Jakékoli užití
a šíření částí nebo celku obsahu deníku METRO (včetně jejich překladu) bez písemného svolení vydavatele je zakázáno. Vydavatelství MAFRA, a. s., je členem koncernu AGROFERT.

TV tipy
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Martin Ponikelský
Že vláda dá peníze,
jež vzápětí sebere na
sociálních příspěvcích.

JEMEN

Řešení sudoku

VOLEBNÍ ÚČAST
Co nevidět vstoupíme do volebního podzimu. Volby do kraj-
ských zastupitelstev a třetiny Senátu jsou sice specifické,
mimo jiné i nižší volební účastí. I tak ale budou stranami, je-
jich představiteli a stratégy pečlivě vnímány. Každá je bude
sledovat z jiného úhlu, s důrazem na jiný prvek a s různými
dílčími očekáváními. Všechny však se společným rámcovým
cílem zjistit, jak si stojí před sněmovními volbami, do nichž
bude během podzimního krajského a senátního klání zbývat
přesně jeden rok.
Pro strany usilující o různé formy spojenectví bude klíčové
sledovat, jak na tuto strategii zareagují voliči. Ocení snahu do-
hodnout se, nebo vytknou jednotlivým stranám, že spojením
s jinými subjekty potlačují svoji identitu?

Strany pohybující se na
hraně politického přežití
budou napjatě sledovat,
zda už přišlo pověstné od-
ražení se ode dna, nebo
zda se po tom dně prochá-
zejí, případně zda se zabo-
řují ještě níže.
Naopak strany pevné

v kramflecích si otestují, zda v ně voliči i nadále vkládají
důvěru.
Paradoxně nejlépe na tom budou zcela nové strany, pro něž
jakýkoli nenulový výsledek bude úspěchem, protože nemají
s čím srovnávat.
Totéž platí i pro strany, které sice nejsou úplně nové, ale do-
posud se jim v krajských ani senátních volbách nedařilo. Ani
ty nemají co ztratit, mohou jen získat.
No a když se náhodou něco nepovede podle představ nějaké
strany, schytá to – jako skoro vždycky v případě Senátu a kra-
jů – volební účast a s tím související zpochybňování legitimity
a výkřiky o zbytečnosti příslušných institucí.

Matěj Kouba
Je to populismus

těsně před volbami
a nezodpovědný krok.

Jana Květoňová
Těším se.

Každá koruna
dobrá.

Co říkáte na „rouškovné“ pro důchodce?

Anketa

Welzl by se divil
Rád bych reagoval na vaše
články Cikánská a Kofila
a Konec jedné zmrzliny. Je
neuvěřitelné, čím se doká-
žou někteří lidé zabývat
a jaké mají starosti. Připa-
dá mi, že se vracíme do
středověku. Co takhle pá-
lení knih? Vždyť Jan Esky-
mo Welzl, český spisova-
tel a cestovatel, který po-
byl mezi Inuity, měl dost
času na to, aby je poznal
a s lehkým srdcem je
mohl nazvat Eskymáky,
protože tak skutečně žili.
Jedli syrové maso, proti
mrazu se chránili potírá-
ním kůže tukem z tuleňů,
a že zrovna nevoněli, není
asi třeba dodávat. A co se
týče Romů (za dob mého
dětství toto slovo vůbec
neexistovalo, byli to jedno-
duše cikáni), byl jsem
svědkem toho, že se tak ti-
tulovali i mezi sebou. Co
takhle film Cikáni jdou do
nebe? A černoch na Kofi-
le? Dejte tam bělocha
a černoši začnou protesto-
vat, že je to potlačování
práv lidí tmavé pleti.

JOSEF NIKL, PRAHA 4

dopisy@metro.cz,
www.facebook.com/
denikmetro

V dopisu uveďte jméno
a adresu. Metro si vyhrazuje
právo editovat dopisy.

Dopisy a vzkazy

Komiks. Divadlo S+H hraje v sobotu 5. září představení Žeryčku, hop

„První zářijová sobota patří v našem zookoutku v Malé Chuchli už
tradičně jelenům,“ hlásí na svém Instagramu@lesy_hl.m.prahy.
„Akce To jsem z toho jelen se koná 5. září od 14 do 16 hodin a je
pro všechny návštěvníky zdarma,“ doplňuje. #lesyhlmprahy
#zookoutekmalachuchle #tojsemztohojelen #akceprodeti

@mojemetro

Tohle je místo na váš vzkaz pro ostatní čtenáře deníku Metro.
Pište, kreslete, zpříjemněte někomu den. Výtvor vyfoťte a sdílejte
na vašem Instagramu, tagujte #METROTAG. Otiskneme ho v novinách!

Řešení luštěnky

Sloupek

PETR JUST
POLITOLOG
METROPOLITNÍ UNIVERZITA PRAHA

Citát

Když se něco
nepovede podle
představ, schytá to
volební účast.



komerční příloha METROLIVE pátek 28. srpna 2020 11

Hanušovický Pivo-
var Holba si na dru-
hou polovinu srp-
na připravil pivní
novinku v podobě
speciálu věnované-
ho knížeti Václavo-
vi, patronovi naše-
ho pivovarnictví.

Nabídka pivovaru se rozšíří
o sudové pivo, jehož mimo-
řádná chuť a jemně chmelo-
vá vůně v sobě nese vedle po-
klony pivovarnickému patro-
novi také hrdost a úctu k čes-
kému národnímu nápoji.
Filtrované nepasterované

světlé pivo s pěti procenty al-
koholu je typické výraznější
hořkostí (30 EBU) danou no-
vou odrůdou chmele. „Tento
znamenitý světlý ležák vyni-
ká jantarovou barvou, vyso-
kou plností a nezaměnitel-
nou hořkostí s ušlechtilým ří-
zem. Jeho jedinečnost spočí-
vá v použití zcela nové odrů-

dy chmele s výraznou hořkos-
tí. Harmonickou chuť svato-
václavskému speciálu ale do-
dává až spojení tohoto nové-
ho chmele s dalšími dvěma
odrůdami tršického chmele
a třemi druhy sladů z vyhlá-
šených moravských ječme-
nů,“ přibližuje novinku Vla-
dimír Zíka, ředitel Pivovaru
Holba.
Distribuce tohoto pivního

speciálu byla zahájena
17. srpna, do restaurací a hos-
pod bude dodáván v 30- a 50li-
trových sudech. Den 28. září,

kdy si státním svátkempřipo-
mínáme Den české státnosti
a zároveň úmrtí přemyslov-
ského knížete Václava, české-
ho světce a patrona českého
státu i pivovarnictví, tak
bude možné oslavit již se
sklenicí tohoto speciálu
v ruce.
Po limitované edici pětilit-

rových soudků ležáku Holba
Keprník a sudové verzi neal-
koholického piva Holba Hor-
ské byliny tak přichází Pivo-
var Holba navzdory epidemii
letos už se třetí novinkou.

Už vás unavuje donekonečna
se zbavovat prachu, chlupů
a dalších nečistot na podlaze?
Říkáte si, kde se pořád bere
další a další špína?
Vdechnout vašemu domo-

vu novou svěžest a pocit
opravdové čistoty je někdy
dřina. S velkou částí námahy
vám může pomoct robotický
vysavač. A jaký vybrat? Máme
pro vás tip, který vás určitě

potěší. Pro úklid vašich pod-
lah a koberců totiž nebudete
muset hnout ani prstem.
Chytrý vysavačNeato Robo-

tics Botvac D7 Connected hra-
vě obstará veškerou práci
s očistou podlah za vás. Jeho
hlavními přednostmi jsou vy-
soký výkon, dlouhá výdrž ba-
terie i pro velké místnosti
a chytré funkce nastavení
zón a časů úklidu. Ty se posta-

rají o to, že budete mít doko-
nalý přehled o tom, kde a kdy
bude uklizeno.
Pomocí aplikace si dále na-

stavíte i mód úklidu, díky kte-
rému se vysavač například za-
měří na určitou oblast domác-
nosti, zatímco jinde postačí
zlikvidování prachu.
Potěší také velmi nízká

hlučnost robota, bezpečnost-
ní senzory zabraňující pádu

ze schodů nebo automatické
nabíjení.
Robotický vysavač Neato

Robotics Botvac D7 Connec-
ted doporučujeme zakoupit
v internetovém obchodě, kde
ho najdete za 10 999 korun,
tedy jednu z nejlepších cen
na trhu.
Zbavte se starostí z luxová-

ní a užijte si ušetřený čas po
svém.

Toužíte po nezaměnitelné
chuti grilovaného masa a ze-
leniny, ale tápete, jak jí do-
sáhnout, aniž byste museli
kupovat sezonní venkovní
gril, s jehož údržbou jsou sta-
rosti, a jakmile venku zaprší,
grilovačka končí?
Pro ty, kteří si chtějí dopřá-

vat dokonale ogrilované pokr-
my po celý rok, doma i ven-
ku, za slunce i za deště,
máme tip, jenž potěší a nabu-
dí chuťové buňky.
Seznamte se s terakotovým

elektrickým grilem Jata

GR559. První, čeho si všimne-
te, je granitový povrch, který
je navíc bez PFOA, tedy per-
fluroktanové kyseliny, a grilo-
vání je na něm bezpečnější
než na jiných nepřilnavých
površích. Konstrukce grilu za-
ručuje rovnoměrnou distri-
buci teploty, která je navíc re-
gulovatelná ve čtyřech stup-
ních. Zelenina se vám díky
tomu nepřipálí, a maso se
vám naopak vždy dostatečně
propeče. Mnoho z vás pak jis-
tě ocení i systém Super Diet,
který vám umožní grilování

bez tuku. Třešničkou na dor-
tu jemožnost umytí keramic-
ké desky v myčce nádobí.
Tento šikovný gril, který se

hodí pro každou příležitost,
doporučujeme pořídit v inter-
netovém obchodě Mironet,
kde je teď za skvělou cenu
2599 korun. Navíc k němu do-
stanete praktický dárek – au-
tomatický mlýnek na sůl
a pepř Clatronic PSM 3004
v hodnotě 299 korun.
Tak neváhejte a dopřejte si

grilovačky, kdykoli se vám za-
mane.

Lahoda z Hanušovic ARCHIV

Západočeská metropole žije!
Hned první víkend ulice zapl-
ní hudebníci, bubeníci, živé
sochy, akrobati a mnozí další
umělci, kteří dorazí na festi-
val Pilsen Busking Fest. Stej-
ný víkend hostí Plzeň i gastro-
nomický festival Tuto jídlo.
O týden později budou v cen-
tru západočeské metropole
probublávat kádinky a blikat
lasery během Dnů vědy
a techniky. Třetí víkend
v září se uskuteční už třinác-
tý ročník festivalu minipivo-
varů Slunce ve skle.

Pilsen Busking Fest
Pod pojembusking toho pa-

tří mnohem víc než jen hu-
debníci s kloboukem na vybí-
rání drobných. Můžeme si
pod ním představit také akro-
bacii, cirkus, street art, slam
poetry, živé sochy nebomalo-
vání. Přehlídku pouličního
umění Pilsen Busking Fest
chystá Plzeň o prvním zářijo-
vém pátku a sobotě. V ulicích
historického centra se před-
staví umělci z 22 zemí světa.
Kdy: 4.–5. září
Kde: náměstí Republiky,

ulice historického centra
Plzně

Tuto jídlo – festival plzeň-
ské gastronomie

To nejlepší z plzeňské
gastronomie návštěvníci
ochutnají na festivalu Tuto
jídlo, který se uskuteční prv-
ní víkend v září. V nabídce ne-
budou chybět šťavnaté burge-
ry, vegetariánská či veganská
jídla, zákusky a mnoho dal-
ších dobrot z nejrůznějších
světových kuchyní. Osvěžení
účastníkům dodá čerstvě pra-
žená káva a poctivé točené
pivo, které k Plzni neodmysli-
telně patří.
Kdy: 5.–6. září
Kde: náplavka na Radbuze

Dny vědy a techniky
Ve velkou vědeckou labora-

toř se na dva dny promění pl-
zeňské náměstí Republiky
a prostor před Západočes-
kýmmuzeem, kde se uskuteč-
ní Dny vědy a techniky. Akci
pořádá Západočeská univerzi-
ta s cílem ukázat lidem, že
věda je zábava. Součástí Dnů
vědy a techniky jsou hry, sou-
těže a závody a třicítka stano-
višť, na kterých se vědecké
obory představují netradič-
ním způsobem, často pro-
střednictvím zajímavých po-
kusů, jež si návštěvníci mo-
hou vyzkoušet na vlastní kůži.
Kdy: 11.–12 září
Kde: náměstí Republiky,

Západočeské muzeum

Strašák
Sklenice s marmeládou
plná plísně, nahnilé jabl-
ko či zčernalý banán. To
vše obvykle představuje
jasné varování před kon-
zumací, protože se už roz-
jel nezdravý růst mikroor-
ganismů. „Nahnilou část
potraviny je třeba vyho-
dit. Další věcí je, že plí-
seň vypovídá o špatném
způsobu skladování,“ po-
dotýká Aleš Rajchl z Vyso-
ké škole chemicko-tech-
nologické v Praze. Kdy se
potraviny prorostlé sítí
vláken plísně stávají ne-
bezpečnými? Čtěte v no-
vém vydání týdeníku
Téma.

Svatý Václav.
Zajímavý ležák

Babí léto v Plzni.
Umělci i pokusy

Uklizeno. Naprosto bez námahy

Grilování. Kdykoli

10.999,-

Uklidí za vás
do posledního smítka

robotický vysavač / speciální kartáč na chlupy
plánování úklidu / mapování místností a zón

Neato Robotics Botvac D7

www.mironet.cz
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Slavný tenisový
párMike a Bob
Bryanovi ukončil ve
42 letech kariéru.

Měli se loučit na US Open, na-
konec ale nejúspěšnější deb-
lový pár tenisové historie
Mike a Bob Bryanovi ukončil
kariéru ještě před grandsla-
movým turnajem, na který se
ani nepřihlásili.
Americká dvaačtyřicetiletá

dvojčata nyní své rozhodnutí
skončit s profesionálním teni-
sem oznámila v rozhovoru
pro New York Times. „Prostě
cítíme, že teď přišla ta pravá
chvíle. Jít na kurt a trénovat
a hrát v našem věku už hod-
ně bolí,“ řekl Mike Bryan.
Spolu s bratrem Bobem bě-
hem 22 let dlouhé profesio-
nální kariéry získali na okru-
hu ATP rekordních 119 titu-
lů, z toho šestnáct na grand-
slamech. Rodáci z kaliforn-
ského Camarilla se spolu šest-

krát radovali na Australian
Open, dvakrát na French
Open, třikrát ve Wimbledo-
nu a pětkrát na US Open.
Mike má navíc čtyři Grand

Slamy v mixu, Bob slavil
sedm podobných vítězství.
První jmenovaný si na odmě-
nách vydělal 16,8milionu do-
larů, druhý o necelý milion
méně. „Pořád nás baví hrát,
ale už nás tolik nebaví kvůli
tomu trénovat. Takže chce-
me skončit hned, dokud jsme
nahoře,“ přidal Mike, jenž
spolu s bratrem také získal
zlato na olympiádě v Lon-
dýně v roce 2012, americké-
mu týmu pomohli v roce 2007
vyhrát Davisův pohár. ČTK

Číslo dne

100
Před tolika lety sehrála česko-
slovenská fotbalová reprezen-
tace první zápas. Jak dopadl,
kdo vstřelil hattrick a jak ne-
uvěřitelně se jmenoval roz-
hodčí, se dočtete nametro.cz.

Český cyklista Vojtěch Řepa
vybojoval na mistrovství Ev-
ropy bronz v silničním závo-
dě jezdců do 23 let. Šampio-
nem se stal Nor Jonas Iversby
Hvideberg, dvacetiletého
Řepu porazil ještě Anthon
Charmig z Dánska. ČTK

Bratři Bryanovi PROFIMEDIA.CZ

Razítko pro Spartu
Fotbalisté Sparty si v této
sezoně zahrají základní
skupinu Evropské ligy.
Klub na svém webu uvedl,
že mu účast v hlavní fázi
soutěže potvrdila Evrop-
ská fotbalová unie UEFA.

Bytyqi bude v Ústí
Česká profesionální boxer-
ka Fabiana Bytyqi bude
v pátek 25. září jednou
z hlavních tváří galaveče-
ra, který chystá její trenér
a manažer Lukáš Konečný
v Ústí nad Labem.

Barry skončil
Rekordman fotbalové Pre-
mier League v počtu ode-
hraných zápasů (653) Ga-
reth Barry ukončil karié-
ru. Během ní hrál za As-
ton Villu, Everton nebo
Manchester City. ČTK

Ósakaová
Japonská tenistka Naomi
Ósakaová na protest pro-
ti rasismu a sociální ne-
spravedlnosti odstoupila
z turnaje v New Yorku.
Pořadatelé pak odložili
semifinále na dnešek. AP

Řepa. Z Evropy
přiveze bronz

Nizozemský cyklista Fabio Ja-
kobsen při hrůzostrašném
pádu před třemi týdny v Pol-
sku přišel o všechny zuby s vý-
jimkou jednoho a v obličeji
má 130 stehů. S následky těž-
ké nehody se podle šéfa stáje
Deceuninck-Quick Step Pa-
tricka Lefeverea bude vypořá-
dávat mnoho měsíců a je te-
prve na začátku dlouhé cesty
k návratu do života. ČTK

Od pátku do neděle
pokračuje druhým kolem
FORTUNA:LIGY, položili
jsme tři otázky expertovi
Fortuny Romanovi
Kovaříkovi.

Co naznačilo úvodní kolo
FORTUNA:LIGY o letošním roč-
níku?

Potvrdily se vesměs předpo-
klady, nahoře budou hrát Slavia,
Plzeň a Sparta, nadějně vypadala
Bohemka, a také Teplice. Výkon-
nostní propad naopak čeká Bu-
dějovice, trápit se bude i nadále
Zlín a Příbram. Ale je ještě trochu
předčasné soudit, nyní se role do-
mácích a hostujících celků obrátí.
Každopádně důležité je mít širo-
ký kádr, koronavirus tuto sezónu

hodně ovlivní. Fotbal se naštěstí
od jiných sportů dokázal rozum-
ně přizpůsobit, s tenisem nebo
hokejem se to nedá srovnat. Jinak
upoutali jednotlivci, ze Slavie Tecl,
z Teplic Heidenreich, v barvách
Sparty se blýskl Dočkal.

Kdo z favoritů může o víken-
du klopýtnout?

Tak Slavie hraje doma v Edenu s
Příbramí, a to je tutovka. Úřadující
mistr porazil na úvod venku Budě-
jovice (6:0), i tentokrát lze čekat
pořádnou kanonádu. Bookmakeři
dokonce vypsali ve speciálu kurz
20:1, že hosté vystřídají gólmana
podobně jako v hokeji. Sparta hos-
tí Olomouc, a také v jejím případě
je vítězství v kurzu 1,25 více než
pravděpodobné. Osobně bych si
pak vsadil, že se v utkání prosadí
Juliš, který ještě na jaře hostoval

právě v Sigmě. Na svoji skvělou fa-
zónu z Olomouce navázal i v prv-
ním kole proti Brnu, kdy se jednou
trefil. Zadáky Sigmy navíc dobře
zná a bude mít zvýšenou motiva-
ci. Nejtěžší utkání čeká Plzeň v Li-
berci. Hosté mají v nohách zápas
předkola LM v Alkmaaru, Liberec
získal ze Slavie na hostování agil-
ního Berana. Viktorka sice doká-
zala porazit domácí 4krát v řadě,
ale tentokrát to vypadá na remízu
v kurzu 3,3.

Kteří hráči se v nadcházejícím
kole blýsknou gólově?

Vedle už zmíněného Juliše, se
trefí opět Tecl, slavistický forvard
má na svém kontě už 3 branky a
v sobotu přidá další. Kdo si na něj
vsadil před startem liga jako na
nejlepšího střelce v kurzu 13:1, si
teď může spokojeně mnout ruce,

tahle sázka se může vyplatit. Gól
by mohl přidat střelecky dispono-
vaný Řezníček z Teplic (vloni 13
branek), Pardubice hrají své domá-
cí duely v pražském Ďolíčku, což
je pro Východočechy handicap.
Další volbou může být Potočný z
Baníku, Budějovice poté co ukon-
čil kariéru kapitán Sivok, vypadají
vzadu hodně zranitelně. Překvape-
ní sezóny pak může být Puškáč z
Bohemky, obrana nováčka z Brna
není rovněž skálopevná. Trefit by
se mohl i Drchal proti venku sla-
bému Zlínu.

Fortuna. V Edenu se budou střídat gólmani?

Ministerstvo financí varuje: Účastí na hazardní hře může vzniknout závislost! Zákaz účasti osob mladších 18 let na hazardní hře.

Vladařovi debut nevyšel
Hokejový útočník Ondřej Palát se podílel gólem a při-
hrávkou na kanonádě Tampy Bay, která ve druhém kole
play-off NHL přehrála Boston 7:1 a ujala se v sérii vedení
2:1. Na straně poražených zaznamenal asistenci David
Pastrňák a do branky se za stavu 1:4 dostal Daniel Vladař
(na snímku), který si odbyl premiéru ve slavné soutěži.
Ta však nebyla příliš vydařená. Vladař totiž z patnácti
střel třikrát inkasoval v rozmezí osmi minut. AP

Krátce

Dvojčata
odcházejí

Jakobsen. Stehů
moc, zub jeden


